
Schriftelijke vragen aan het college in verband met bomenbeleid

van : fractie GroenLinks_PvdA

aan: het college

Betreft het bomenbeleidsplan

datum: 7 januari 2017

Aanleiding: bewoners die bezwaar maken tegen het vellen van bomen zijn afhankelijk van de 
initiatieven van de indiener in hoeverre zij invloed kunnen hebben op de gang van zaken. 
Vervolgens stellen veel bewoners de vraag 'hoe zit het eigenlijk met de herplant van nieuwe 
bomen, wie bepaalt dat'? 

Geachte college,

De fractie van GroenLinks_PvdA wil graag van het college vernemen hoe het 
bomenbeleidsplan in de praktijk wordt uitgevoerd en verzoekt daarom onderstaande vragen 
te willen beantwoorden:

1. het vellen van bomen is een delicate kwestie waar vaak veel emotie mee gepaard gaat. Is 
het college het met onze fractie eens dat de ervaring leert dat het bomenbeleid met het 
bijbehorende protocol verduidelijking behoeft?

2. is het juist dat binnen de gemeente Leusden de afspraak geldt dat iedere boom die geveld 
wordt vervangen wordt door een nieuwe en is dit op basis van een provinciale verordening?

3. kunnen aan het protocol voor de indiener ter stimulering van een zorgvuldig proces in het 
kader van 'de samenleving voorop' de volgende onderdelen worden toegevoegd?:

* informeer medebewoners van straat of plein minimaal 14 dagen van te voren over uw 
voornemen om een velprocedure te starten; 

* vraag bewoners mee te denken om eventuele overlast te beperken en neem suggesties 
voor verbetering mee bij de aanvraag;

* betrek bewoners in straat of plein bij het opstellen van een handtekeningenlijst en stuur hen 
deze lijst toe;

* vermeldt in het begeleidende schrijven bij de handtekeningenlijst hoe de procedure verloopt 
en de eventuele herplant.

4. kan het college aangeven hoeveel bomen er in 2016 geveld zijn en hoeveel nieuwe 
bomen er in 2016 zijn geplant? Kan de raad hierover jaarlijks worden geïnformeerd?

In afwachting van uw reactie,
met vriendelijke groet,

namens fractie GroenLinks_PvdA
Frans Anten


